
پیکان پنچر شد
تیــم والیبال پیکان در بازی اول فینال لیگ برتر پنچر شــد و با نتیجه 

3-0 )2۵-22، 2۵-20 و 30-28 ( مقابل شهداب یزد شکست خورد.
تیم پیمان اکبری که در مراحل پلی آف و نیمه نهایی با ارائه بازی های 
طوفانــی اجــازه خودنمایــی به حریفــاش را نــداد، دیروز نشــانی از پیکان 
ســابق نداشــت. سرمه ای پوشــان پایتخت که عنــوان قهرمانی امســال را 

کنــار  خــود  بــرای 
گذاشــته بودند، از 
اول  ســت  همــان 
شــدند.  غافلگیــر 
بازیکنان اکبری نه 
دریافــت داشــتند 
در  دفــاع.  نــه  و 
مقابل شهدابی ها 
خواستند  هرکاری 

کردنــد؛ بازیکنان طلوع کیــان با دفاع  و دریافت خوب ســت اول و دوم را 
با اختلاف برنده شــدند. در ست سوم اکبری با بازی دادن به امیرحسینی 
پاســور باســابقه تیمــش، تاحدودی بر بازی مســلط شــد اما شــهداب که 
نمی خواســت پیــروزی را از دســت بدهد پا به پای پیــکان پیش رفت و دو 
تیــم رالــی را ادامه دادند  و در نهایت 30-28 شــهداب برد تا برنده فینال 

اول باشد. گفتنی است بازی دوم فینال دوشنبه برگزار می شود.

حضور قطعی تیم ملی والیبال در جام واگنر
تیــم ملی والیبال ایران بــا بهروز عطایی در تورنمنت واگنر لهســتان 
شــرکت می کند. مســئولان برگزاری تورنمنت واگنر لهســتان، با انتخاب 
ســه تیم آرژانتین تیم ســوم المپیک، ایران قهرمان آســیا و صربســتان، 
همراه لهســتان قهرمــان جهان ظاهــراً می خواهند ایــن دوره تورنمنت 
جذابــی برای هــواداران والیبال تدارک ببینند. از جمــع تیم های دعوت 
شــده، صربستان پنجمین بار، ایران ســومین بار و آرژانتین برای دومین 
بــار در جــام واگنــر شــرکت می کننــد. جــام واگنــر از 27 تــا 29 مــرداد به 

میزبانی شهر کراکوف برگزار می شود.

بهادر مولایی جراحی می شود
بهــادر مولایی، ملــی پوش ســابق وزنه بــرداری ایران بزودی توســط 
پزشکان مورد عمل جراحی قرار می گیرد. دارنده مدال نقره رقابت های 
جهانی لهســتان که از مصدومیت های کهنه دردوران قهرمانی اش رنج 
می برد، بزودی توسط پزشکان جراحی خواهد شد. او که با گذشت چند 
سال هنوز رسماً از دنیای قهرمانی خداحافظی نکرده است، پیش از این 
اعلام کرده بود در صورتی که در شــرایط مطلوبی قرار داشــته باشــد بار 

دیگر به صحنه رقابت های این رشته ورزشی باز خواهد گشت.

جشنواره ای با هدف حمایت از تولیدکنندگان ورزشی
جشــنواره  مطبوعاتــی  کنفرانــس  ورزش،  وزارت  محــل  در  دیــروز   
حمایــت از تولیدکننــدگان ورزشــی بــا حضــور دســتباز مدیــرکل مرکــز 
رئیــس  محمدلــو  جوانــان،  و  ورزش  وزارت  اقتصــادی  مشــارکت های 
انجمــن صنعت ورزش، بهرامی نــژاد مدیر روابط عمومــی و ارتباطات 
شرکت ها و خیرالهی نماینده تولیدکنندگان برگزار شد. هدف از برگزاری 
ایــن جشــنواره، بهبــود ارتبــاط اقتصــاد و ورزش و همچنیــن حمایت از 
تولیدکنندگان داخلی عنوان شــد.در ابتدای این جلسه محمدلو، رئیس 
انجمــن صنعــت ورزش صحبت هایــش را بــا جملــه ای از رهبر معظم 
انقــلاب آغــاز کــرد و گفت: »مــا جز بــا کار جهــادی و انقلابــی نخواهیم 
توانست این کشور را به سامان برسانیم. با استعانت از خدا و با توجه به 
بیانــات رهبر معظم انقلاب در دیدار با قهرمانان المپیک و پارالمپیک 
2020 توکیــو مبنــی بــر حمایــت و تشــویق تولیدکننــدگان ورزشــی، ایــن 
جشنواره هم در همین راســتا در تاریخ بیست وسوم اسفندماه همزمان 
بــا ولادت بــا ســعادت حضــرت علی اکبــر )ع( در محــل ســالن فارســی 
آکادمی ملی المپیک و پارالمپیک برگزار خواهد شــد. این جشــنواره در 
راســتای ماده 8 قانــون رفع موانع تولیــد، رقابت پذیــری و ارتقای نظام 
مالــی کشــور برگــزار خواهــد شــد.« او درادامــه گفــت: »از سیاســت های 
برگزاری جشنواره؛ تشویق تولیدکنندگان، ترویج مصرف کالای داخلی و 
افزایش رقابت بین تولیدکنندگان داخلی و تجاری سازی صنایع ورزشی 

و بهبود بخش خصوصی سازی است.«

دختران هندبال؛ یک قدم تا جهانی
تیــم هندبــال دختــران در ســومین مســابقه قهرمانــی جوانان آســیا 
با شکســت تایلنــد به یک قدمــی دروازه جهانی رســیدند.  تیم دختران 
هندبــال دیروز در ســومین مســابقه   خود مقابــل تایلند قــرار گرفتند و با 
نتیجه 28 - 21 به برتری رســیدند.نیمه اول این دیدار درحالی با نتیجه 
10-8 بــه ســود تایلند به پایان رســید که دروازه بــان تایلند بارهــا دروازه 
تیمــش را نجات داد و فرصــت گلزنی را از بازیکنان ایــران گرفت. نیمه 
اول بــا برتری نســبی ایران شــروع شــد اما با ســیو های خــوب دروازه بان 
تایلنــد و پاس هــای ناقص بازیکنان ایــران، تایلند نیمــه اول را با برتری 
بــه پایــان رســاند. در نیمــه دوم، تیــم ایــران بســیار مســلط  کار کــرد و 
توانســت اختــلاف امتیازش را با تایلندی ها بیشــتر کنــد و درنهایت تیم 
ایــران بــرد و امــروز هم بــه مصاف ازبکســتان مــی رود  و با ایــن پیروزی 
ســهمیه جهانی را می گیرد. ســیده لیلا حســینی، هدیه ویسی، معصومه 
قنبری، هانیه کریمی، غزل عادلی، مرضیه قاراخانی، مبینا حســن نژاد، 
مهربان بدوی، نگار زنده بودی، مائده شهبازی، سارا موسی زاده، هستی 
دوخایی، الناز یارمحمدی توسکی، آرزو بهمئی، فاطمه مریخ و شهرزاد 
نصوحی، 16بازیکن تیم ملی هندبال دختران ایران را تشکیل می دهند.

انگلیس به آبراموویچ فرصت می دهد
بعــد از کلــی ابهام درباره آینده باشــگاه چلســی، هــواداران این تیم 
می توانند نفســی راحت بکشــند چرا که گزارش هایی منتشر شده مبنی 
براینکه رومن آبراموویچ مالک روس باشــگاه بــا دولت بریتانیا توافقی 
انجــام داده که به موجب آن، او مهلت گرفته تا قهرمان فصل گذشــته 
اروپا را بفروشــد.طبق گزارش نشریه دیلی تلگراف انگلیس، آبراموویچ 
ســرانجام توانســته از پارلمــان انگلیس مجــوز لغو موقــت تحریم های 
مالــی را بگیــرد تــا بتوانــد این تیــم را کــه ســال 2003 خرید، بفروشــد. 
آبراموویــچ بــه خاطــر ارتباطــی که بــا ولادیمیــر پوتین رئیــس جمهور 
روســیه دارد در لیســت ســیاه تحریم های دولت بریتانیا قــرار گرفت. او 
مدت کوتاهی پس از حمله روســیه به اوکراین از ریاست باشگاه چلسی 
اســتعفا و اعلام کرد که این باشــگاه را خواهد فروخت. دو مشــتری هم 
برای خرید چلســی اعلام آمادگی کردند که البته پیشــنهاد آنها با 3.3 
میلیارد پوندی که آبراموویچ می خواســت فاصله زیادی داشت. تعلل 
آبراموویچ در فروش باشــگاه چلســی ســبب شــد که تحریم های جدید 
شامل حال این تیم شود و تمام منابع مالی و درآمدی باشگاه مسدود 
شــود. حــالا مالک روس بــرای فروش باشــگاه بــه تکاپو افتاده اســت و 
طبــق ادعــای تلگراف او به گروه راین که مأمور فروش باشــگاه چلســی 
شــده دســتور داده به فرایند انتقال مالکیت باشــگاه ســرعت ببخشــند 
و یــک مشــتری ایده آل برای فــروش آن پیدا کند. تلگراف مدعی شــده 
کــه آبراموویچ و نمایندگان گروه جلســه ای طولانی با نمایندگان دولت 
بریتانیا داشــته اند که نتیجه آن توافق طرفین در مورد استفاده  از منابع 

مالی حاصل از فروش باشگاه بوده است.
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بــازی رفــت پورتــو بــا لیــون در مرحلــه 
اروپــا در حالــی  لیــگ  نهایــی  یــک هشــتم 
1-0 بــه نفــع تیــم فرانســوی بــه پایان رســید 
کــه اســتعدادیاب های باشــگاه منچســتر در 
ورزشــگاه پورتــو حضــور پیــدا کــرده بودنــد 
تــا بــازی مهــدی طارمــی را بــرای جــذب در 
تابســتان زیر نظــر بگیرنــد اما طارمــی که در 
رادار نمایندگان منچســتر یونایتد قرار گرفته 
بــود نتوانســت عملکــرد درخشــانی مقابــل 
دیدگان مسئولان شیاطین سرخ داشته باشد. 
در  انگلیــس   »weallfollowunited«ســایت
این باره نوشــت: »منچســتریونایتد به همراه 
چند غول اروپایی دیگر مانند لیورپول و بایرن 
مونیــخ، در بــازی اخیــر پورتــو در لیــگ اروپــا 
مقابــل المپیک لیــون، نمایندگانی داشــتند 
تا اهــداف احتمالی نقل و انتقــالات جدید را 
شناســایی کنند. بــا این حال، همــه آنها چیز 

زیادی برای گزارش دادن به باشگاه های خود 
ندارند، زیرا تعداد بســیار کمی از ســتاره های 
پورتــو در ورزشــگاه دو دراگائو تحت تأثیر قرار 
گرفتنــد.« در ادامه این گــزارش آمده: »پورتو 
مدت هاســت که محــل پــرورش بازیکنان با 
اســتعداد بــوده و باشــگاه های اروپایــی آن را 
شــکارگاهی ارزشــمند بــرای خــود می دانند. 
یونایتد نیز با این موضوع غریبه نبوده و الکس 
تلــس و دیوگو دالــوت را از ایــن تیم پرتغالی 
بــه خدمــت گرفــت. اگرچــه پورتــو بازیکنان 
باکیفیتی در اختیار شیاطین سرخ قرار داده اما 
اسپورتینگ رقیب پورتو واقعاً در این زمینه به 
نفع تیم انگلیسی کار کرده و ستاره های درجه 
یــک جهان مانند کریســتیانو رونالــدو و برونو 
فرناندز در ســال های گذشــته از اســپورتینگ 
راهــی منچســتر شــدند. علی رغم شکســت 
پورتــو در بازی رفــت، ویتینیا هافبک این تیم 

درخشــان بــود و طارمی نیــز در زمین تلاش 
می کرد تا از خط دفاعی لیون عبور کند و حالا 
فقط زمان نشان خواهد داد که این بازیکنان 
در آینده نزدیک راهی اولدترافورد می شــوند 

یا خیر. پورتو نســبت به سایر 
باشــگاه های اروپایــی که 
ســتاره های  به دنبــال 

آنهــا  دور  بیشــتر 
محتــاط  می گردنــد، 
خواهد بود، زیــرا اخیراً 

لوئیــز دیــاز را در پنجــره 
نقل و انتقالات ژانویه از دست داد 
و ایــن بازیکن راهی لیورپول شــد. 
آنها امیدوارند که بازیکنانی مانند 

ویتینیا و طارمی چند سال دیگر 
بمانند و تابســتان این تیم را 

ترک نکنند.«

اسکوچیچ مدافعان اصلی اش را مقابل کره جنوبی ندارد

ایران؛ تیم بی دفاع
تیم ملی فوتبال ایــران، چهارم و 
نهــم فروردین 1۴01 بــه ترتیب 
بــا کــره  جنوبــی و لبنــان دیدار 
خواهــد کــرد کــه پایان بخش 
مســابقات  ســوم  مرحلــه 
مقدماتــی جام جهانــی خواهد 
بود و تکلیف 4 ســهمیه آسیا برای 
شــرکت در جــام جهانــی 2022 
قطــر مشــخص خواهد شــد. 
تــا پیــش از ایــن، تکلیف 
2 تیــم صعود کننــده از 
گروه A مشخص شده 
و ایــران و کره جنوبی 
ی  ســهمیه ها
تصاحــب  را  گــروه  ایــن 
کردنــد. با ایــن حال، بــازی این 2 
تیــم قدرتمند آســیا، فــارغ از هر 
چیزی، برای کادرفنی، بازیکنان و 

هواداران دو تیم حائز اهمیت است. 
اما در آســتانه این دیدار، دراگان اسکوچیچ 
بــا یک ســردرد عجیب در زمینه ســازماندهی 
خــط دفاعــی تیمــش روبــه رو شــده اســت و 
احتمــالاً ایران با خط دفاعی دگرگون شــده ای 
در این مســابقه به میدان خواهد رفت. بعد از 
محرومیت محمدحســین کنعانــی زادگان به 
مدت 2 جلســه )به علت مســائل انضباطی(، 
شــجاع خلیل زاده هم جمعه در دیدار الریان 
و الشمال، در دقیقه 38 به علت مصدومیت 
زمیــن را ترک کرد. همچنین مجید حســینی، 
مدافع ایرانی شــاغل در کایسری اسپور ترکیه، 
طی هفتــه اخیر، به علت مصدومیت شــدید 
از تمرینــات تیمــش دور بوده و ســرمربی این 
تیــم ترکیــه ای حــال او را وخیم گــزارش کرده 
اســت. از ســوی دیگر، ســیاوش یزدانی مدافع 
تیم ملی از ابتدای ماه جاری به علت اعزام به 
خدمت سربازی از استقلال جدا و راهی ملوان 

انزلــی در لیگ یک شــده و در هیچ دیداری به 
میدان نرفته اســت. مرتضــی پورعلی گنجی، 
دیگر مدافع ثابت تیم ملی نیز بعد از گذشت 
یک سال از مصدومیت از ناحیه رباط صلیبی، 
هنــوز بــه میادیــن برنگشــته اســت و در نبــود 
اســکوچیچ، محمدحســین  بازیکــن،  ایــن 5 
مرادمنــد را هــم بــه علت اعــزام بــه خدمت 
ســربازی در اختیــار نــدارد. در بازی های اخیر، 
امید نورافکن به عنوان مدافع وسط به میدان 
رفتــه ولــی وضعیت حادتر از چیزی اســت که 
بــه نظــر می رســد. او در اردوی قبلــی بازیکنی 
ماننــد فرشــاد فرجــی را بــه اردو دعــوت کرده 
بود که او هم یک ماه اســت برای تیمش بازی 
نمی کند. به این نفرات، باید محرومیت سعید 
عزت اللهــی و صــادق محرمی را هــم از دیدار 
با کره  جنوبی اشــاره کرد و در این شــرایط باید 
دید اســکوچیچ چه تمهیداتی را برای دیدار با 

کره جنوبی می اندیشد.

واکنش اعضای هیأت رئیسه به ادعای تعلیق فدراسیون فوتبال

مصطفوی به کمیته اخلاق احضار شد
داریوش مصطفوی رئیس کمیته استیناف مجوز 
حرفــه ای کــه از مجموعه اش توســط کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا)AFC( تعلیــق شــده، در برنامه زنده 
تلویزیونــی دربــاره عــزل رئیــس فدراســیون فوتبال 
گفت: »عزیزی خادم را با یک برنامه از پیش تعیین 
شــده عزل کردنــد که فیفا بــه همین خاطــر فوتبال 
ایــران را تعلیق می کند.« ایــن صحبت ها با واکنش 
تند مهرداد ســراجی، عضو هیأت رئیســه فدراسیون 
فوتبال مواجه شد و او با انتشار یک توئیت و با اشاره 

به ســن و ســال بالای مصطفوی نوشــت: »تحرکات 
شــیطنت آمیز طردشدگان را بشدت زیر نظر دارم.« 
در همین رابطه احسان اصولی، عضو هیأت رئیسه و 
سخنگوی این فدراسیون هم در واکنش به اظهارات 
اخیر مصطفوی گفت: »این صحبت ها مصداق نشر 
اکاذیب و تشویش اذهان عمومی به شمار می رود و 
با چنین رفتارهای غیرحرفه ای و خارج از چهارچوب 
اخلاق باید به شــکل جدی برخورد شود. کسانی که 
ابتــدا زمینه حــذف نمایندگان فوتبال ایران از آســیا 

را فراهــم کردنــد و در ادامــه با رویکــرد غیرحرفه ای 
کنفدراســیون  تصمیم گیــری  موجــب  خودشــان 
فوتبال آسیا درخصوص تعلیق کمیته صدور مجوز 
حرفه ای شدند، حالا به فرافکنی متوسل شده اند و با 
اظهارات نادرست و غیرمسئولانه همچنان مشغول 
هزینه ســازی برای فوتبال کشــور هســتند. ایــن افراد 
ابتدا باید پاســخگوی عملکرد خود باشــند که با چه 
هدفی چنین ظلم بزرگی به فوتبال کشور روا داشتند 
نــه اینکــه حــالا و پــس از تعلیــق فعالیت هایشــان 

بخواهند برای فدراسیون فوتبال با بیان موضوعات 
و ادعاهای دروغین ایجاد مشکل کنند. هیأت رئیسه 
فدراســیون فوتبال با استقلال کامل بر اساس دلایل 
و مستندات مشــخص و روشن تصمیمات خودش 
را اتخــاذ کــرده و هیــچ دخالتــی را در کار خــودش 
نمی پذیــرد و بــر همیــن اســاس پرونــده ایــن عضو 
کمیتــه صــدور مجــوز حرفــه ای بــر اســاس همیــن 
تخلفات به صورت مســتند برای رسیدگی به کمیته 

اخلاق فدراسیون فوتبال ارجاع می شود.«

تساوی هوادار و مس در پایان هفته بیست و دوم

تراکتور با ساغلام باخت، فجر با معدنچی
هفتــه بیســت و دوم لیــگ برتــر فوتبال، 
دیروز با انجام 3 بازی به پایان رســید. در این 
دیدارهــا، هــوادار و مس در ورزشــگاه شــهید 
دســتگردی تهــران به مصاف هــم رفتند که 
این بازی 1-1 مساوی شد. گادوین منشا )16(  
برای رفسنجانی ها و سیدمحمد ستاری )70(  
برای شــاگردان رضــا عنایتی گلزنــی کردند. 
ضمن اینکه محمد رجب زاده مربی هوادار 
و کوروش مرادی مربی مس با دریافت کارت قرمز اخراج شدند. تراکتور و فولاد هم در 
ورزشگاه شهید سردار سلیمانی تبریز برابر هم قرار گرفتند که این مسابقه 2-1 به سود 
اهوازی ها به پایان رســید تا ناکامی سرخپوشان تبریزی با هدایت ارطغرل ساغلام هم 
ادامه داشــته باشــد. در این دیدار، حمید بوحمدان )13( و سینا شاه عباسی)33( برای 
شــاگردان جواد نکونام و بهزاد سلامی )2+90( برای تبریزی ها گلزنی کردند. همچنین 
فجرسپاسی و شهرخودرو در ورزشگاه حافظیه شیراز با هم دیدار کردند که این مسابقه 
در پایان با پیروزی  1- 0 مشهدی ها به پایان رسید تا کاکوها با مربیگری مهرزاد معدنچی 

هم ناکام باشند.تک گل شهرخودرو در این مسابقه را مجتبی بیژن)95( به ثمر رساند.

دربی 2 ساعت به تعویق افتاد
پرسپولیس و استقلال که رقابت سخت و شانه به شانه ای برای کسب عنوان قهرمانی 
دارند، روز پنجشنبه 26اسفند از هفته بیست وسوم لیگ برتر در استادیوم آزادی تهران به 
مصاف هم می روند. طبق برنامه اعلامی سازمان لیگ، این دیدار قرار بود که از ساعت 
19 برگزار شود اما در جلسه چند شب گذشته مسئولان استانداری، زمان برگزاری دیدار 
حســاس دو تیم تغییر کرد و مقرر شــد این دیدار در ساعت 15:30 برگزار شود. علاوه بر 
این گفته شده که شورای تأمین استان تهران با افزایش سهمیه هواداران پرسپولیس در 
دربی مخالفت کرده و مقرر شــده از ســوی هر دو تیم تعداد 10هزار تماشــاگر به صورت 
50-50 در ورزشــگاه حضور داشته باشند. در این شرایط دیروز اعلام شد که مسابقه دو 
تیم به جای ساعت 15:30 در ساعت 17:30 در ورزشگاه آزادی آغاز می شود.همچنین 
زمان آغاز دیدار پرســپولیس از هفته های بیســت و چهارم لیگ برتر فصل 1۴00-1۴01 
تغییــر کرد و مســابقه دو تیم هــوادار و پرســپولیس از این هفته به جای روز یکشــنبه 1۴ 

فروردین 1۴01 روز دوشنبه 1۵ فروردین 1۴01 برگزار خواهد شد.
پیش بینی آقای خاص کشتی از برنده دربی

بنا: سیدجلال گل بزند خوشحال می شوم
دربــی پایتخــت در حالــی قرار اســت پنجشــنبه 
برگزار شــود که محمد بنا ســرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگــی در این خصوص صحبت کرده اســت. او که 
بارها پرسپولیســی بودن خود را اعلام کــرده، درباره 
اینکه طرفدار پرســپولیس است و دوســت دارد این 
تیــم قهرمان لیگ شــود، به فارس گفت: »دوســت 
داشتن پرسپولیس به خاطر این است که از نوجوانی 
علی پروین را دوســت داشتم و او بچه محل ما بود، 
وحیــد قلیچ هم همین طور. من اهل کری خواندن 
نیســتم اما وقتــی در یک بــازی پرســپولیس همان 
دقایــق ابتدایــی گل خورد، پیام های زیادی داشــتم که برایم نوشــته بودند بازی یک بر 
صفر شروع شد! من یک پرسپولیسی هستم و بسیار متعصب. دوست دارم پرسپولیس 
دربی را هم ببرد و قهرمان لیگ شــود. مهم نیســت چه کســی گل می زند اما اگر ســید 
جلال از عقب بیاید و ناگهان گل بزند خیلی خوشحال خواهم شد. همسرم هم بشدت 

پرسپولیسی است و حتی بعد از بردهای پرسپولیس سجده شکر به جا می آورد.«

محمد محمدی سدهی/ کارگروه صدور مجوز 
حرفه ای کنفدراسیون فوتبال آسیا)AFC( هفته 
پیش در خبری اعلام کرد، فعالیت کمیته صدور 
مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال ایران به حالت 
تعلیــق درآمــده اســت. دلیــل ایــن تصمیم به 
نوعی پس از راستی آزمایی مدارک باشگاه های 
ایــران در خصوص حرفه ای ســازی بوده اســت. 
کمیته صــدور مجوز حرفــه ای فوتبال ایــران در 
پرونــده صــدور مجــوز موقــت حرفــه ای بــرای 
پرسپولیس و اســتقلال با وجود مشکلات مالی 
و مالکیتــی بارها مورد انتقاد قرار گرفت و متهم 
به تبانی و نادیده گرفتن مقررات کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا شــد. کمیته بــدوی صــدور مجوز 
حرفه ای بــرای فصل 2022 پرماجراترین ســال 
فعالیتش را پشــت ســر گذاشــت کــه در نهایت 
منجــر بــه حــذف ســرخابی ها از آســیا و تعلیق 
شد.سعید عباســی، رئیس کمیته بدوی صدور 
مجــوز حرفه ای فوتبــال ایــران در خصوص این 
موضــوع به خبرنــگار »ایــران« گفــت:  »تاکنون 
دلیل این اتفاق اعلام نشده و فعلًا نامه ای کوتاه 
در سایت فدراسیون در خصوص تعلیق صدور 
مجوز حرفه ای منتشــر شده و کمیته بین الملل 
فدراسیون هم این موضوع را به اطلاع ما رساند. 
منتظر پیوســت های نامه AFC هستیم و تا آنها 
نیایــد، دلیل این محرومیت مشــخص نخواهد 
بــود. قطعــاً تا چنــد روز دیگر دلیــل این تعلیق 
مشخص خواهد شــد.«او در پاسخ به این سؤال 
که آیا حذف سرخابی ها از آسیا دلیل این تعلیق 
بــود؟ افــزود:  »فوتبــال مــا از ســال های گذشــته 
هــم تعلیق هایــی داشــته و احتمــال می دهیم 
کــه این موضــوع هم بی تأثیــر نباشــد. در ذهن 
ما موضوعــات زیادی در خصــوص این تعلیق 

استانداردســازی  حــال  در   AFC دارد.  وجــود 
مســیر  ایــن  در  آسیاســت.  فوتبــال  ارتقــای  و 
تقسیم  بندی هایی همچون کیفیت A و B وجود 
دارد و امکان دارد که تیم هایی که کیفیت شان از 
قبل A بوده به B تغییر کند و این سختگیری زیاد 
AFC اســت.« رئیس کمیته بدوی صدور مجوز 
حرفه ای فوتبال اعلام داشت:  »AFC می خواهد 
زمینه ارتقای کیفیت را فراهم کند اما متأسفانه 
ما مشکلات زیرساختی فراوانی داریم. برخی از 
تیم ها زمین ندارند، بی پولــی و بدهی های زیاد 
جزو مشکلات اصلی تیم های ایرانی است. این 
ایــرادات در فوتبال ما زیاد اســت و این نقص ها 
 AFC بایــد برطرف شــود و بــه تأیید دبیرخانــه
برســد. البته ایــن را باید در نظــر بگیریم که این 
نقص هــا تنها مختــص تیم های ایرانی نیســت 
و کشــورهای چین و اســترالیا به خاطــر ایرادات 
AFC با خاک یکسان شده اند. خیلی از تیم های 
لیگ هــای چیــن و اســترالیا حتی مجــوز حضور 
در لیگ کشورخودشــان را هم ندارند.«عباســی 
با اشــاره بــه اینکه عملکــرد کمیته بــدوی قابل 
دفاع است، گفت: »تلاش ما این بود تا موضوع 
ســرخابی ها برطــرف شــود. امســال پای مــان را 
در یــک کفش کردیم تا قانــون باید در قبال این 
تیم هــا اعمــال شــود، اینکه چــه کســانی از این 
موضوع ناراحت می شوند برای ما مهم نیست. 
خودمان تبعات بی قانونی ها را می بینیم، حالا 
انتظــار داریم AFC نبینــد؟ AFC در حال رصد 
کردن دقیق همه موضوعات است و نباید بهانه 
دســت AFC بدهیــم. شــاید خیلی هــا دوســت 
نداشته باشند که کشــور ما شرایط خوبی داشته 
باشد مثلًا کیفیت فوتبال تاجیکستان درجه یک 
نیست و اینکه تاجیکستان با ما تعلیق می شود، 

عجیب است و تا حدودی به موضوعات سیاسی 
بازمی گردد.«

او اظهــار داشــت:  »برای AFC مهم نیســت 
که چه کســی ریاست فدراســیون های مربوطه را 
برعهده داشــته و در حال حاضر این مســئولیت 
به چه کســی ســپرده شــده اســت. آنها بــه روند 
کار توجــه می کنند. ممکن اســت بگوینــد که ما 
سال های گذشته این موارد را اولتیماتوم داده ایم 
اما اجرا نشــده اســت. ما در گذشــته مــواردی در 
خصوص تأیید مجوزهای حرفه ای داشــتیم که 
با ریش ســفیدی به AFC ارســال شــد. همیشــه 
نگاه مــان بــه مســائل روزمرگی اســت و به هیچ 
وجه ســاختاری بــه موضوعات نــگاه نمی کنیم 
در  ورزش  وزرای  دارد.  اُفــت  مــا  بــرای  ایــن  و 
دوره هــای گذشــته همه چیز را بــرای AFC گل و 
بلبل اعلام می کردند تا مسائل موقتی بگذرد.« 
رئیس کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای فوتبال 
اشــتباه  را  مســائل  مــا  اظهارداشــت: »تیم های 
متوجه می شــدند و فکر می کردنــد که هر تیمی 
به آســیا می رود باید برای صدور مجوز حرفه ای 
اقدام کند. در صورتی که باید هر ساله این اقدام 
صــورت گیرد. بــرای حضور در آســیا مجوز ملی 
کفایــت نمی کنــد و باید مجــوز حرفــه ای گرفته 
شــود. از 7 تیم )مــس، تراکتور، فولاد، ســپاهان، 
گل گهر، استقلال و پرسپولیس( که برای دریافت 
مجوز حرفه ای اقــدام کرده اند تنها 3 تیم مجوز 
گرفته انــد. حتی تعدادی از ایــن تیم ها اقدام به 
صدور مجوز کردند اما در اواسط راه رها کردند.«

او در خصوص اقدام کمیته بدوی فدراسیون 
بــرای رفع تعلیــق افزود: »مــا در ابتــدا باید رفع 
تعلیق کنیم، نقص ها را ببینیم و جواب نقص ها 
را بدهیم. البته شــرایط فدراسیون به دلیل اداره 

آن توسط سرپرســت چندان مناسب نیست اما 
با وجود این باید مســائل فدراســیون جلو برود و 
مجمــع عزل دائم عزیزی خادم تشــکیل شــود. 
فوتبــال نبایــد در شــرایط فعلــی لطمــه ببینــد. 
فوتبــال نیاز بــه آرامــش دارد. فوتبــال ما خیلی 
عقب است و دائماً زخمی که باید دوخته می شد 
را چســب زدیم. زیرســاخت ها مانده و همیشــه 

شب امتحان درس های مان را می خوانیم.«
رئیس کمیته بــدوی صدور مجــوز حرفه ای 
فوتبــال افزود: »آنهایــی کــه درخواســت مجــوز 
حرفــه ای نمی کننــد، بایــد مجــوز ملــی داشــته 
باشــند. برای حضور در لیگ برتر ملاک نیست 
کــه کــدام تیــم اول یا دوم شــد بلکه مــلاک این 
اســت کــه اســتانداردهای لازم برای حضــور در 
لیگ برتر را داشته باشــد. اگر الزامات را نداشته 
باشــد اتوماتیــک وار کنــار مــی رود و تیــم بعدی 
می آید. این باعث می شــود تیمی که وارد لیگ 
برتر می شود در مورد مسائلی همچون نداشتن 
زمین، پول و مشکلات ساختاری اعتراض نکند 
و بعــد وارد بازی هــا شــود و بگویــد کــه حالا چه 
کنیــم؟« او در پاســخ به این ســؤال کــه احتمال 
رفع تعلیق کمیتــه بدوی صدور مجوز حرفه ای 
وجــود دارد و اینکــه ایــن تعلیــق چــه جرایمی 
دارد؟ افزود: »احتمــال رفع تعلیق وجود دارد و 
AFC اعــلام کرده که باید دبیرخانه اش را بابت 
نقص هایی کــه وجود دارد، قانع کنیم تا تعلیق 
رفــع شــود. AFC جزئیــات را بــه ما می فرســتد 
و بایــد ببینیــم نواقــص چیســت. هفتــه جاری 
جزئیــات AFC منتشــر می شــود. فوتبــال ما در 
برخی مواقع تعلیق شــده و حتی جرایم مادی 
بــرای آن در نظــر گرفته شــده اســت. مــا باید از 

عملکردمان دفاع کنیم.«

خیلی از تیم های چینی و استرالیایی حتی مجوز حضور در لیگ کشورخودشان را هم ندارند/ دائم زخمی که باید دوخته می شد را چسب زدیم/ 
تعدادی از تیم های لیگ برتری ما استاندارد ملی هم ندارند

سعید عباسی، رئیس کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای فوتبال در گفت و گو با »ایران«:

وزرای ورزش پیشین همه چیز را برای AFC گل و بلبل اعلام می کردند

طارمی در رادار منچستریونایتد
نمایش ضعیف ستاره ایرانی مقابل دیدگان غول های اروپا
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مجله فرانس فوتبال اعلام کرد پس از 65 سال برگزاری مراسم 
توپ طلا، وقت تغییرات فرا رسیده و دلیل این موضوع را بقا، اعتبار، 
مشروعیت و جذابیت این جایزه دانست. به همین دلیل این نشریه 
اعــلام کــرد:» از این به بعــد برای انتخاب برنــده توپ طلا عملکرد 
بازیکــن در طــول فصل فوتبــال اروپا در نظر گرفته می شــود و دیگر 
معیار عملکرد فرد در کل سال میلادی نیست. فقط نمایندگان صد 
تیــم برتر در رنکینگ فیفا حق رأی خواهند داشــت. معیار انتخاب 

برنده توپ طلا اول از همه عملکرد فردی، ســپس جوایز و عناوین 
فتح شــده تیمی و در نهایت آخرین معیار کلاس جهانی بازیکن و 
رعایــت بازی جوانمردانه از ســوی او خواهد بود. جــام جهانی روی 
جایزه توپ طلای سال 2022 تأثیری نخواهد گذاشت و تأثیر آن برای 
جایزه توپ طلای 2023 خواهد بود. در ســال گذشــته، لیونل مسی، 
مهاجم پاری سن ژرمن برای هفتمین بار توپ طلا را گرفت، اما این 

اهدا با جنجال زیادی روبه رو شد.«

چرا معیارهای توپ طلا 
از سوی فرانس فوتبال 
تغییر کرد؟


